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Tid: 12:01
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad

Vice ordförande F6 Elin Gustafsson
Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm

Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Arvid Kolstad väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Ida Olsson och Marie Enelund med närvarorätt och
yttranderätt.

§4 Fyllnadsval Marie Enelund och Ida Olsson söker Fabiola.
Marie Enelund: är 21 år, läser F22, har körkort. Hon söker för det verkar som
en mysig förening och hon tror att det kommer vara kul att hålla i den sortens
arr. Hon tycker att det är trevligt som det varit nu med teman och liknande
och kan tänka sig mer av det. Hon är också lite sugen på pysselarr, exempelvis
runt jul, men även typ picknick och bastu. Tycker att Fabiola funkar bra som
det är nu, men att man kan komma med nya ideer till arr.
Ida Olsson: är 20 år, läser F22, har körkort. Hon söker för hon tycker det verkar
som en mysig förening. Hon var med på en bubbelprovning som hon tyckte var
väldigt trevlig. Hon tycker det funkar väldigt bra som det är.
Beslut: Att välja in Marie Enelund och Ida Olsson som ledamöter i Fabiola.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alva: Har en del med plugg nu. Sen sist har det varit sektionsmöte där våra
propositioner blev godkända. Var på sektionens middag. Sen var det vasaloppet.
Vi hade arbetskväll med styret också. Sen var det även möte med PA igår, vi
uppdaterade hur vi ligger till med verksamhetsplanen och vad vi har för plan
framåt. Weidow nämnde att många upplever inte att de kan påverka varken
det sociala eller utbildningen. Vi vill kolla på om man hade kunnat sätta upp
posters vilka som är programrådsrepresentanter och liknande. Det ligger på
Ftek men kan bli tydligare. Man hade kunnat informera om vad det är då vi
väljer in dem i LP 1. Jag var på FUM igår. Där nämndes att Studentkårens
app och nyhetsbrevet är de sätt som flest medlemmar vill ta del av information
på.
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Filip: Mailat och varit på möten, är trött. KU var ganska tråkigt. TD hade
sektionsmöte i 36 minuter. Erik Eliasson kom med de nya dispossitionsavtalen.
Det nya där är att det kommer att finnas en ansvarsförsäkring. Alva ska komma
med feedback och sen skriva på och sen fortsätter det mer eller mindre som
vanligt.
Felix: Det är bra med mig. Har en del plugg som tar tid. Har bokfört lite.
Harald: Fortsätter jobba på med accesser, nu har jag fått tag på en person som
kan hjälpa mig i alla fall, så det är gött.
Hedda: Jag mår bra, Mailat och varit på möten, suttit och preppat inför stormö-
tet. Vi har fått nya pins, ska ta info om dessa på stormötet.
Andreas: Det är bra med mig. Hade sektionsmöte och sektionens middag. Har
börjat leta upp alla invalda funktionärer. Tror jag har fått koll på de flesta.

§5.2 DP Vi kör på med aspning. Det är inte så mycket mer, vi mår helt okej. Känns
som att aspningen är görbar.

§5.3 F6 Vi har fullt upp med aspning. Aspgasque ikväll. Håller på med CM som bestäms
på onsdag. Elin vill inte uttala sig om dag eller tema. De kommer troligen arra
med K6. Det kommer ungefär vara 25 aspar på gasquen ikväll.

§5.4 FnollK Vi har varit på utbildningshelg, vi har kollat på gasque och bastu under mot-
tagningen.

§5.5 SNF Vi har det bra, vi delade ut guldkärnan och guldäpplet. Vi hade pluggarr som
var uppskattat. Det dök upp 22 personer utöver de som arrade.

§5.6 Foc Det är bra med oss. Har börjat med aspning nu. Det var lite kaos, men ändå
succe. Bättre uppslutning än sektionsaktiva bastun.

§5.7 FARM Vi hade vår första lunchföreläsning. Vi har spikat FOI som ryggsäckspons. Vi
har startat upp med mentorsskapsproggram, vi vill ha pengar från Weidow för
detta då vissa andra sektioner får det.

§6 Verksamhetsplaner Alva har pratat med Gabriella som är sjuk idag. NollKs åligganden har ändrats
förra veckan. De diskuterade att det var värt att ta med något om ändringarna
i verksamhetsplanen och därför tycker Alva att detta bör borläggas.
Beslut: Att bordlägga frågan om NollKs verksamhetsplan till nästa möte.
Farm: Mikeal nämner att den är lik den från förra året. De har lagt till att
de ska starta upp ett mentorskapsproggram. Annars är det likt den från förra
året. Alva har läst igenom den och har inget att påpeka.
Beslut: Att godkänna Farms verksamhetsplan.

§7 Ljudnivå under
arrangemang

Frågan lyftes på sektionsmötet och vi skulle prata mer om detta. Vi tänkte ta
upp detta under stormötet. Hedda har suttit och funderat på hur man bör lägga
upp det på söndag. Hon tänker att man kan nämna motionen som skickades,
sen diskussionsfrågor om ämnet i mindre grupper.

§8 Äskningar Det är ett antal, han har godkänt de flesta. Foc ville ha hotsauce, 500kr. Sen
var det Victor salomonsson som äskade för te, funktionärsaspning, go-morgon
, atomic-morgon och SNF som ville ha masterluncher.
Spideras aspkväll kom det många på och äskningen ökade med 1300 kr. Det
blev 29 pizzor och 9 flaskor läsk. 3300 kr totalt.
Beslut: Att godkänna Spideras äskning.
Det har kommit en om Fika till mattekväll för Festclubben. De ville ha 400 kr.
Beslut: Att godkänna festklubbens äskning.
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SNF la 1000 kr på sin pluggkväll, äskningen låg på 1200 kr.
Beslut: Att godkänna SNFs äskning.

§9 Övriga frågor

§9.1 Slushmaskin Felix ska beställa den men väntar på förslag från DP. DP har ett förslag för 21
000 kr. Den är stor och väger inte så mycket.

§9.2 Uppdatering från Tord Filip har ringt Tord. De har ändrat sig, så tidsplanen nu är att flytten sker
innan mottagningen. Det är inte säkert. Tord ska kolla vidare på vad Hillbert-
köket kostade då han tycker att det kan stå kvar. Han har även fått frågan
om färgkoder. Då han har fått bygglovet så kommer mer info om hur flytten
kommer gå till.

§9.3 Ny
Utbildningsområdesledare

Nikola har slutat så vi ska få en ny UOL. Det är viktigt att vi fortsätter att
tänka på att vi ska vara snälla mot vår sektionslokal och tar hand om den. Om
man spiller något så ska man torka upp efter sig och så vidare.

§9.4 Osaronder Efter tentaveckan så kommer det att vara osaronder. Hedda jagar folk till
detta. Det är baserat på studentbarrometern som gjorts. Det är lite som en
social skyddsrond. Man kan höra av sig till Hedda om man eller någon man
känner är taggad.

§9.5 Mail från Ford och
Festclubben

De vill bli en mer etablerad post på sektionen. De vill dock inte ha några inval
så de vill inte bli funktionärer. Om de vill ha en sida på Ftek så är det bra om
man väljer vem som ska ha den. Det är också lite svårt att veta vem ansvaret
ligger på att få det att leva vidare. Det är även svårt formaliamässigt att täcka
detta. Det hade kunnat ändras men det känns omotiverat. En lösning är att ha
någon som ansvarar för verksamheten som väljs in men att fler kan vara en del
av klubben. De vill gärna få en sida på Ftek. Mikael undrar mer generellt hur
man gör om man vill PRa för något kul som sker under mottagningen. Det är
typ Facebook. Man kan arra som privatperson. Det nämns dock att det hade
varit konstigt att vara en del i modulen om man inte är en del av sektionen.
Alva tänkte svara dem med vilka möjligheter som finns. Hon nämner att de
kan diskutera detta med oss.

§9.6 Bord till Focus Vi har ett stort paket som står vid toaletterna. Det är 13 av 15 nya bord som
ska stå på Focus. Får se när det monteras. De trasiga ska till tippen och de
gamla ska till någon av burarna så att det blir extrabord. De nya borden är
bättre. Det är samma bord som KÅK har haft i flera år.

§9.7 Nytt bilkontrakt Från och med i morgon så är det nytt bilkontrakt för helikoptern. Felix och
Nils Backlund har skrivit om det för att andra sektioner ska kunna låna den.
Det är bra om de sektionsaktiva läser igenom detta. Utomstående föreningar
kan boka max en vecka innan. Startkostnad är 80kr, 9kr i timmen och 3 kr
per kilometer, generellt kommer detta att bli billigare än hur det var förut. Det
gäller från och med imorgon så fram tills idag gäller gamla priser.

§9.8 Ingen access till F6 F6 har uttryckt att de vill ha access till styretrummet, och att det inte bara
ska vara de förtroende invalda som ska ha det. Detta för att de vill komma åt
kyl och frys. Mötet anser inte att detta är motiverat.

§9.9 SaFT anmälan Det kommer snart en anmälan, där ska vi också anmäla oss. Ska kolla på hur det
ser ut med betalning. Det är än så länge 7 från Uppsala anmälda. Vi kommer
att jaga puffar.

§9.10 Festanmälningar Det är ett problem att vi inte gör festanmälningar i tid. Det ska göras 2 veckor
till 2 dagar innan.
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§9.11 Styret ohm Det är sista dagen att anmäla sig idag om man vill ha mat. Det blir i KG.

§10 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:51!
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